
Vážení přátelé, chovatelé a příznivci anglických setrů i pointrů, 

 

opět po roce bych vám chtěla podat zprávu, co nového se událo v chovu 

anglických setrů a pointrů za rok 2017.Oproti loňskému roku nedošlo 

k žádnému výraznějšímu posunu ani v jednom z chovů. Bohužel chov anglických 

setrů je stále v útlumu, což je vidět i na  počtu odchovaných vrhů. U pointrů je 

situace výrazně lepší a pointři se stále těší poměrně velké popularitě.  

 Na konci roku 2017 bylo  u pointrů v evidenci 26 chovných psů a 35 chovných 

fen. U anglických setrů to bylo 15 chovných psů a 23 chovných fen.  

V porovnání s loňským rokem zůstává počet chovných jedinců u pointrů 

prakticky stejný, u anglických setrů se počet chovných psů snížil o 4 a u 

chovných fen se zvýšil o 5. Nově uchovněny byly u anglických setrů 4 feny a 2 

psi, u pointrů to bylo 10 fen a 2 psi. 

 

Již tradičně uvádím také statistiku vyšetření displazie kyčelních kloubů, která je 

velmi pozitivní. U anglických setrů bylo vyšetřeno 13 jedinců s výsledkem 12x 

0/0 a 1x0/2. U pointrů je statistika ještě lepší – 17 vyšetření a všechna 

s výsledkem 0/0. 

A co se týká chovu: 

U anglických setrů jsem vystavila 8 doporučení ke krytí , z toho 1 fena 

nezabřezla  a 1 potratila . Odchováno bylo 6 vrhů a v nich 37 štěňat – 15 psů a 

22 fen. 

U pointrů bylo vystaveno 6 doporučení  krycích listů a 4 krycí listy byly využity 

z roku 2016. Bylo odchováno 8 vrhů, narodilo se 45 štěňat, z toho 23 psů a 22 

fen.  

Do letošního roku přeji všem chovatelům i majitelům pointrů i anglických setrů 

mnoho úspěchů jak při prezentaci na výstavách, tak i na zkouškách z výkonu na 

nejrůznějších úrovních. 

 


